
79.I.1 - III sesja Rady Miejskiej, 17 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Andrzej Obecny 

Radny poinformował, że w związku z kończącą się inwestycją szpitala psychiatrycznego, 

którego teren ograniczony jest m.in. ulicami prof. Lotha i Obrońców Wybrzeża, składa 

interpelację w sprawie, którą zgłaszał już w poprzedniej kadencji, chociażby 

Wiceprezydentowi Kaczmarczykowi czy Wiceprezydentowi Zdzieborskiemu i rozmawiał o 

niej z panem Krzysztofem Sikorskim – zwrócił uwagę, że to jest jedyna okazja, żeby 

poszerzyć chodnik przy ulicy Lotha kosztem parku przy szpitalu – podobnie jak kiedyś przy 

ulicy Kozietulskiego – aby w ten sposób uzyskać i szerszy chodnik, i miejsce na 

zaprojektowanie ścieżki rowerowej. Piesi mają bardzo mało miejsca, podczas gdy od kilku lat 

ulica prof. Lotha jest obciążona coraz większym ruchem. 

Radny zwrócił się o zajęcie się tą sprawą; dodał, że pan Krzysztof Sikorski bardzo 

przychylnie patrzy na to, aby skomunalizować pas szerokości 3 metrów kosztem parku. 

Radny wyraził zdanie, że to jest do załatwienia, ale trzeba się spieszyć, gdyż inwestycja, którą 

realizuje pan Sikorski, ma być zakończona do listopada 2015 r.  
 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/28.html



